



ANNOUNCEMENT TO MEMBERS
Candidates for positions of Officers and General Committee Members at the
2023 Annual General Meeting of the Hebe Haven Yacht Club Limited

Dear Members

Further to the Announcement to Members dated 26 October 2023, after considering concerns from members and verifying the intent of the Nominating Committee, the division of candidates for the vacant non-officer positions on the General Committee into "Group A" and "Group B" candidates has been discarded. A restated list of candidates for both officer positions and non-officer positions is set out below:

<u>CANDIDATE</u>	<u>POSITION</u>	<u>PARTICULARS OF CANDIDATE</u>
Officer positions (see Note #1)		
Eddy Kin Pong LO	Rear Commodore (Operations)	Full Member. Joined October 2010. Current Rear Commodore (Operations).
Bridget Yuk Lin CHAN	Rear Commodore (Sailing)	Full Member. Joined September 2007. Current Rear Commodore (Sailing).
Harvey JESSOP	Rear Commodore (Sail Training)	Full Member. Joined April 2006. Current Rear Commodore (Sail Training).
Daniel CHAN	Honorary Treasurer	Full Member. Joined September 2001. Current Honorary Treasurer.
Non-officer positions (see Notes #1, #2 & #3)		
Carol BIDDELL	Member of the General Committee	Full Member. Joined December 2010. Current General Committee member.
David CAMPBELL	Member of the General Committee	Life Member. Joined September 1975. Past Commodore 2011-2013.
Frances HURLEY	Member of the General Committee	Full Member. Joined April 2008. Current General Committee member.
David LAM	Member of the General Committee	Full Member. Joined February 2019. Current General Committee member.
Simon ROBERTSON	Member of the General Committee	Full Member. Joined September 2007. Current General Committee member.
Michael SHARP	Member of the General Committee	Senior Associate. Joined February 2004.

Notes:

- #1 All candidates have been recommended by the Nominating Committee.
- #2 Listed alphabetically by surname.
- #3 There are six (6) candidates competing for a total of five (5) available positions. Accordingly, at the forthcoming AGM on 9 November 2023, a single 'first past the post' ballot will be held for all vacant non-officer General Committee positions and the candidates will be ranked according to the number of "FOR" votes they receive. The four candidates with the most "FOR" votes will be appointed to the four vacant Group B General Committee positions (with a term of 2-years), with the candidate in fifth place being appointed to the one vacant Group A General Committee position (with a term of 1-year).

Regards

Paul Arkwright
General Manager
The Hebe Haven Yacht Club Limited
4 November 2023



會員通告
2023 年白沙灣遊艇會週年大會
競選執行委員會主要委員及成員候選人

尊貴的會員：


繼 2023 年 10 月 26 日向會員發出之通告，本會考慮到會員的關注及於核實提名委員會的意願後，決定放棄將執行委員會非主要委員空缺職位候選人分為“A 組”和“B 組”。現將主要及非主要委員候選人名單重述如下：

候選人	職位	候選人詳情
主要委員職位（見備註#1）		
Eddy Kin Pong LO	助理會長（海事執行）	正式會員。2010 年 10 月入會。現任助理會長（海事執行）。
Bridget Yuk Lin CHAN	助理會長（賽事）	正式會員。2007 年 9 月入會。現任助理會長（賽事）。
Harvey JESSOP	助理會長（帆船訓練）	正式會員。2006 年 4 月入會。現任助理會長（帆船訓練）。
Daniel CHAN	名譽司庫	正式會員。2001 年 9 月入會。現任名譽司庫。
非主要委員職位（見備註#1, #2, 及#3）		
Carol BIDDELL	執行委員會委員	正式會員。2010 年 12 月入會。現任執行委員會委員。
David CAMPBELL	執行委員會委員	終身會員。1975 年 9 月入會。前會長 2011-2013 年。
Frances HURLEY	執行委員會委員	正式會員。2008 年 4 月入會。現任執行委員會委員。
David LAM	執行委員會委員	正式會員。2019 年 2 月入會。現任執行委員會委員。
Simon ROBERTSON	執行委員會委員	正式會員。2007 年 9 月入會。現任執行委員會委員。
Michael SHARP	執行委員會委員	資深普通會員。2004 年 2 月入會。

備註：

- #1 所有候選人均由提名委員會推薦。
- #2 按姓氏字母順序排列。
- #3 有六(6)位候選人競爭五(5)個空缺職位。因此，在 2023 年 11 月 9 日舉行的週年大會上，將對所有執行委員會非主要委員空缺職位進行一次「簡單多數當選」的投票。候選人將根據獲得的「贊成」票數進行排名。獲得最多「贊成」票的四名候選人將被任命為執行委員會 B 組委員（任期 2 年），排名第五的候選人將被任命為執行委員會 A 組委員（任期為 1 年）。

此致


Paul C. Arkwright
白沙灣遊艇會總經理
2023 年 11 月 4 日

此通告為英文版的中譯本。如中、英文版有任何抵觸或不相符之處，應以英文版為準。